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                                                               Szanowny Pan  

                                                        Prof. Jacek Majchrowski 

                                                        Prezydent Miasta Krakowa 

    

                                                                  Interpelacja 

 

 

     Proszę o informację czy kładka dla pieszych nad torami kolejowymi w Prokocimiu jest już 

własnością miasta? Kiedy rozpocznie się jej remont? Czy zostaną zamontowane windy? 

   

      Proszę o informację kiedy zostaną wykonane ekrany akustyczne w Starym Bieżanowie? 

 

 

  

                                                                 z wyrazami szacunku  

                                                                  Grażyna Fijałkowska 

 

 

 


